
jeg er som så mange andre stoppet med at ryge smøger fordi det i mit tilfælde simpelthen stinker for 

meget for mine omgivelser og for mig selv. Sundheds mæssigt er det blevet meget bedre efter jeg er 

har lagt cigaretterne på hylden og er begyndt at dampe jeg er begyndt at løbe og cykle igen. jeg ville 

ikke undvære det at kunne dampe da jeg syntes at det er hygge for mig. Jeg er 35 år og har røget 

siden jeg var 14år.....dumt.....MEGET. Men nu kan jeg rette lidt op på det ved at gå over på damp. 

Skulle loven laves om til at det bliver ulovligt at dampe her i Danmark, ville jeg nok falde tilbage til 

alm. cigaretter hvilket jeg bestemt ikke ønsker. Håber politikerne tænker over folks sundhed og 

lader os dampe vilket jeg tror i længden er sundere end at ryge alm cigaretter.  
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